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Настоящая статья продолжает цикл публикаций, посвященных авторскому проекту реформы российского 
парламентаризма. В данной статье приводятся предложения по порядку взаимоотношений парламента с 
исполнительной властью и населением с учетом новых поправок в Конституцию РФ. В дальнейших статьях 
предполагается освещение предложений по законодательному процессу и внутренней структуре палат пар-
ламента, а также реализации идей обновленного российского парламентаризма на региональном и местном 
уровнях.
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This article continues the series of publications devoted to the author’s project of reform of the Russian 
parliamentarism. This article provides suggestions on points of order in the relations of Parliament with the Executive 
power and the population subject to new amendments to the Constitution of the Russian Federation. Further articles 
are included the proposals on the legislative process and the internal structure of the chambers of Parliament, as well 
as the implementation of the ideas of the new Russian parliamentarism at the regional and local levels.
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